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Abstract (en)
The locking mechanism according to the invention comprises two levers (4a, 4b) which act respectively on two tappets (2a, 2b) for activating the
breakers (1a, 1b) of an inverter-contactor. Each of these levers, hinged about a fixed axis (5a, 5b) comprises a roller (6a, 6b) applied to the profile
of a rotating cam (7) by a spring (9a, 9b). This cam (7) can go from a locked position of automatic action in which it authorises the closing of the
breakers (1a, 1b) by keeping the levers (4a, 4b) away from the tappets (2a, 2b), to a tripped position in which the lever (4a, 4b) acts on the tappets
(2a, 2b) to keep the breakers (1a, 1b) in the open position. <??>The tripping of this mechanism can be ensured by a trigger activated by one or
more default detection relays. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le mécanisme à serrure selon l'invention comprend deux leviers (4a, 4b) qui agissent respectivement sur deux blocs-poussoirs (2a, 2b)
d'actionnement des interrupteurs (1a, 1b) d'un contacteur-inverseur. Chacun de ces leviers, articulé autour d'un axe fixe (5a, 5b), comprend un
galet (6a, 6b) appliqué sur le profil d'une came rotative (7) par un ressort (9a, 9b). Cette came (7) peut passer d'une position verrouillée de marche
automatique où elle autorise la fermeture des interrupteurs (1a, 1b) en maintenant les leviers (4a, 4b) écartés des blocs-poussoirs (2a, 2b), à
une position déclenchée où le levier (4a, 4b) agit sur les blocs-poussoirs (2a, 2b) pour maintenir les interrupteurs (1a, 1b) en position ouverte. Le
déclenchement de ce mécanisme peut être assuré par une gâchette actionnée par un ou plusieurs relais de détection de défaut.
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